
Agent Handanovica: Nie rozmawiałem z Romą

News - ASRoma.pl

Neto, Cech, Handanovic, Fabiański to nazwiska bramkarzy łączonych w

ostatnim czasie z Romą. Nie jest tajemnicą, że Walter Sabatini poszuka

latem golkipera na nowy sezon. Agent jednego z wymienionych,

Handanovica, - Federico Pastorello - udzielił wywiadu dla laroma24.it.

 

Jak wygląda sytuacja odnośnie przyszłości Samira Handanovica?

- Na chwilę obecną sytuacja jest ta sama co cały czas. Ma kontrakt do 2016 roku i

mieliśmy w ostatnim czasie kilka spotkań z kierownictwem Berazzurrich, aby

zrozumieć wolę obydwu stron. Jest chęć odnowienia umowy, stosunki z klubem są

świetne: gracz chciałby zostać, jednak musimy się dowiedzieć czy możemy dojść do

porozumienia również z ekonomicznego punktu widzenia.

 

Rozmawiałeś w ostatnim czasie o tym z Romą?

- Nie. Wielu kolegów mówiło mi o tej hipotezie, ale nie miałem potwierdzeń w tym

kierunku. Ostatnio miałem okazję spotkać się z Sabatinim, ale nie pytał mnie o nic w

tej kwestii. Oczywiście może być tak, że go obserwuje i że szuka bramkarza na

przyszłość. Roma miała w ostatnich latach dobrze zabezpieczoną bramkę, miała i

ma obecnie jednego z najlepszych włoskich bramkarzy czyli Morgana De Sanctisa.

Być może z powodu kwestii wieku szukają zmiennika na poziomie, ale wiem też, że

oceniają również Skorupskiego, który posiada wiele jakości, choć jest być może

jeszcze zbyt mało dojrzały do takiego miejsca jak Roma. Osobiście, na ten moment,

nie miałem ofert czy kontaktów z Roma w sprawie Handanovica.
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